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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

Vice ordföranden Mikael Erdefelt utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll 

vilket ska ske måndagen den 25 april. 

 

 § 2 

Information om park, trafik och byggnation i Älvsjö 

Kajsa Pärke, planeringssekreterare berättade om den 

byggnation som är på gång i stadsdelen utifrån den 

information som finns på stadens hemsida 

www.bygg.stockholm.se.  

 

Eva Wretling, parkintendent berättade om aktuella 

parkinvesteringar och särskilt om de planer som finns för 

Lerkrogsparken. Det finns olika investeringsmedel att söka i 

dessa sammanhang och kan avse tillgänglighet eller klimat 

eller röra mindre parkinvesteringar. En parkplan har 

upprättats för stadsdelen. 

 

§ 3 

Återkoppling från workshop om rådets roll och 

möjligheter till inflytande  

Linda Nordberg informerade om det förslag till förbättrat 

inflytande för rådet som tagits fram utifrån den workshop 

som genomförts tidigare. Rådet ska själv fundera vidare på 

sitt arbete och frågan återkommer. 

  

§ 4 

Anmälan av föregående protokoll 

Anmäldes att protokoll 2016-03-22 justerats den 23 mars. 

 

§ 5 

Anmälan av inkomna handlingar 

 Minnesanteckningar från tvärpolitiska gruppen  

2016-04-06. 
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Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2016-04-28, § 6-8 

 

§ 6 

Föreningsbidrag 2016 

Stadsdelsnämnden har för 2016 avsatt 170 tkr för stöd till det 

lokala förenings- och kulturlivet. Nämnden fördelar stödet 

vid ett tillfälle under året enligt fastställda riktlinjer. 

Föreningsbidrag kan sökas av lokala föreningar som 

kompletterar nämndens ordinarie verksamhet och har social 

och kulturell verksamhet. Bidrag kan också ges till särskilda 

arrangemang som vänder sig till alla boende i stadsdelen. 

Prioriterade målgrupper är barn och ungdomar, äldre samt 

funktionsnedsatta. 

 

Förvaltningen har inbjudit lokala föreningar i Älvsjö att söka 

bidrag. Det har inkommit 21 ansökningar om totalt 362 234 

kronor. Förvaltningen har gjort ett förslag till fördelning av 

föreningsbidragen med ledning av gällande riktlinjer. 

Stadsdelsnämnden föreslås bevilja bidrag enligt upprättat 

förslag. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2016-04-12. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 7 

Redovisning av ej verkställda beslut till IVO kvartal 1/2016 

Enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service 

till vissa funktionshindrade (LSS) ska kommunen varje 

kvartal redovisa till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 

de beslut om bistånd eller insats som inte har kunnat 

verkställas inom tre månader. Kommunen ska på 

motsvarande sätt rapportera om en insats har avbrutits och 

inte verkställts på nytt. 

 

För kvartal 1/ 2016 har förvaltningen till IVO rapporterat ett 

(1) beslut enligt SoL äldreomsorgen och ett (1) beslut enligt 

LSS, omsorg om personer med funktionsnedsättning. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2016-03-20. 
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Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 8 

Ekonomisk månadsrapport per mars månad 

Älvsjö prognostiserar per mars 2016 totalt ett resultat efter 

resultatdispositioner som avviker med – 2,5 mnkr jämfört 

med budget. Underskott prognostiseras för utförare inom 

äldreomsorgen och avser främst hemtjänst i egen regi. Det 

råder samtidigt osäkerhet om hur volymerna för 

myndighetsenheterna kommer att utvecklas under året och 

om nämnden får full kostnadstäckning för ensamkommande 

flyktingbarn. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i en skrivelse 

daterad 2016-03-24. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 9 

Övriga frågor 

Samtrans skolskjuts i Älvsjö 

Margareta Åsén Johansson hade ställt frågan om hur 

situationen med Samtrans har påverkat skolbarnen i Älvsjö. 

Enheten för funktionsnedsatta har lämnat besked om att inga 

klagomål inkommit till enheten, men att skolorna kanske vänt 

sig direkt till Samtrans med sina klagomål.  

 

Brukarinflytande och arbetssätt för återhämtning 

Punkten hade anmälts av Sylvia Samulesson, som dock inte 

var närvarande denna gång. Frågan tas upp vid nästa 

sammanträde. 

 

 

 

 

 


